

Referat Bestyrelsesmøde d. 18. september 2018

Sted: Kanehøjgaard, Ishøj Golfklub

Tid: kl. 20.00 – 23.00

(Mødedato er flyttet fra d. 13. september 2018)

Indkaldt

Klaus Gundertofte (KG)

Peter Bundgaard Hansen (PBH)

Peter Langballe Sørensen (PLS)

Jan Hvidberg (JH)

Bente Bjerring (BB)

Lisbeth Teglstrup (LT)

Anne-Grethe Thorn (AGT)

Deltagere i første del af mødet

Rasmus Haugaard Christensen (RHC)

Afbud:

Kaare Frogne (KF)

Referent:

AGT

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af seneste referat
3. Ny hjemmeside - status
4. Orientering fra IG A/S v/RHC
5. Orientering fra møde med Kaare d. 17. september (KG)
6. Restancer
7. Persondatalovgivningen – vedtagelse
8. Nyt forslag til vedtægter – fremsendes inden mødet
9. Prøvedlems/breddeaktiviteter – status
10. Nyt om Golfspilleren i Centrum
11. Frivillighedsfest d. 21.9 – p.t. 17 tilmeldinger – rykker udsendes
12. Nye golfregler
13. Henvendelse fra DGU, kommune, etc.
 - a. Puljemidler fra DGI/DIF – opfølgning
14. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer herunder arbejdet i udvalg
15. Økonomi
16. Eventuelt

Referat

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

Ad 2. Godkendelse af seneste referat

Godkendt.

Ad 3. Ny hjemmeside - status

Den nye hjemmeside forventes klar om ca. 9 dage.

Der vil være en underside, hvor medlemmerne selv kan logge sig ind.

Ad 4. Orientering fra IG A/S ved RHC

- **Ny kok**
Der er ansat ekstra en ny kok i restauranten, som allerede er startet.
- **Industrikøkken**
Det tager lidt længere tid at komme i gang med industrikøkken. I første omgang bliver der etableret et mobilt køkken, således at man kan lave en bedre økonomi omkring restauranten.
- **Lån af den gamle proshop til brug for klublokale**
Der skal gøres rent i lokalet inden det kan tages i brug som klublokale.
Sodavandsautomaten vil blive flyttet ind i dette lokale.
Ishøj Golf sørger for møblering af lokalet. Klublokaleudvalget skal aktiveres mhp. opsætning af tavler, pokaler m.v. Ligeledes planlægges indkøb af TV.
Der vil være adgang ved brug af DGU-kort.
Lokalet skal males og forventes klar omkring d. 1. oktober 2018.
Dette skal meldes ud i et nyhedsbrev snarest!
- **Opførsel på banen**
Rasmus har fået klager fra medlemmer af dameklubben, hvor de oplever at medlemmer fra herreklubben ikke opfører sig ordentligt – fx har ubehøvlet adfærd, når de ikke lige bliver lukket igennem, - smider cigaretskod flere steder og står og tisser direkte ude på banen.
- **Banen**
Roughen klippes ned indenfor de kommende uger.

Ad 5. Orientering fra møde med Kaare d. 17.9

- KG har haft møde med Kaare i går, hvor man enedes om at etablere klublokale, som nævnt ovenfor i punkt 4.
Der skal findes en afregning for de skabe, som blev inddraget til brug for restauranten på 1. sal.

Ad 6. Restancer

- Der er færre medlemmer i restance efter at man har truet med inkasso. PLS og KG tager et møde sammen.

Ad 7. Persondatalovgivningen – vedtagelse

- PLS har fremsendt beskrivelse af politik for persondatalovgivningen, gældende for Ishøj Golfklub. Dette vedtages

Ad 8. Nyt forslag til vedtægter – fremsendt inden mødet

- Det nye forslag til vedtægter diskuteres. Forslaget skal sendes ud til medlemmerne med henblik på kommentarer. Herefter vil det blive fremlagt på generalforsamlingen i marts måned 2019. Vedtægterne skal derefter godkendes af DGU.

Ad 9. Prøvedlems/breddeaktiviteter - status

- **Onsdagshyggegolf**

August 16 deltagere og september: 21 deltagere

Der er ingen dag i oktober, men handicap +36 opfordres til at deltage i afslutningsturnering d. 6. oktober på intermediate.

- **Åben træning**

Torsdage hcp 21-36 har der været følgende deltagere: 32 / 2 / aflyst / ??

Mandage hcp 36 + har der været følgende deltagere: 19 / 8 / 13 / 14

Grundet for mange deltager torsdage, er der tilmelding via Golfbox

Det fungerer ikke optimalt – idet man ikke får at vide man er på venteliste.

Har snakket med nogen af deltagerne, der indikerer at man godt kunne tage et gebyr for deltagelse. Rasmus nævner at vi får betalingsmodul i Golfbox nu.

Ved 25 kr. i betaling og hhv. 6 og 12 deltager vil tilskud for klub være hhv. 450 og 300 kr. pr. undervisning

Ved 50 kr. i betaling og hhv. 6 og 12 deltager vil tilskud for klub være hhv. 300 og 0 kr. pr. undervisning

Nogen har ønsket formiddagshold – der var ikke tilslutning nok ved + 37 i foråret og flere gange aflyst.

Anbefaling at vi laver hold til foråret igen.

- **Regelundervisning**

Næste undervisning er d. 25. september

- **Prøvedlemstræning**

Hold aftalt tirsdag kl. 18 og efterfølgende kom onsdag formiddag. Onsdag er et dårligt tidspunkt for at få hjælpere, da seniorer spiller der. Har meddelt Rasmus, at vi ikke hjælper dels pga. antal deltager og dag valgt.

På tirsdagshold har der været mellem 8 og 14 deltagere og nogle var med til onsdagshygge.

- **Spil med dag**

Ca. 20-25 mødte op. Der skal laves et andet koncept i, at alle ikke skal være hos Thomas samtidig – vi skal bruge alle stationer. Der var ikke så mange, der havde inviteret nogen med og som selv deltog. Næsten alle meldte sig ind som prøvemedlemmer.

Ad 10. Nyt om Golfspilleren i dag (GiC)

- Der er udsendt spørgeskema til den sidste tredjedel af vores medlemmer i

Ad 11. Frivillighedsfest 21. september – invitation

- Der er 20 tilmeldinger, - 18 til short game konkurrencen.

Ad 12. Nye golfregler

- Der er seminar om golfregler i Greve, hvor Lisbeth deltager. Derudover deltager KG i Idrættens Hus d. 11. november.
- Brian Oswald vil gerne komme 25. november. Tidspunkt endnu ikke fastsat.

Ad 13. Henvendelser fra DGU, kommune, etc.

- **Puljemidler fra DGI/DIF - opfølgning**
Thomas er ved at udarbejde en ansøgning om nyt udstyr til de nye prøvemedlemmer. Ansøgningen skal sendes fra klubben.
Rasmus vil følge op på dette.

Ad 14. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer, herunder arbejdet i udvalg

Baneudvalg

- Intet nyt

Eliteudvalg

- Mandagselite er afsluttet for i år
- Ryder Cup d. 14. oktober
- Afventer møde med Marc Molin mhp planlægning for næste år.
- Etablere en fast træningsdag sammen med juniorerne
- Arbejder på at få ens beklædning for næste år.

Golfbox

Siden sidst

- Ikke noget nyt

Aktivitetsudvalg

Siden sidst

- Intet nyt.

Medieudvalg

- Intet nyt.

Klublokaleudvalg

- Intet nyt

Begynderudvalg

- Se punkt 8

Turneringsudvalg

Siden sidst

- Klubmesterskaber er afviklet.
Klubmestre blev:
Herrer: Jonas Larsen
Junior: Hans Andersen
Mid-age herrer: Thomas Engedal Gustavsén
Senior Herrer: Kenneth Andersen
Senior Damer: Inge-Merete Kærgaard
Veteran Herrer: Bjarne Thoning
Super Veteran Herrer: Kaj Hansen
Mini Junior (IM 9 huller): Piet Andersen
Også i år meget skuffende lille deltagelse af vore kvindelige medlemmer – kun 5 deltog!!!
- Indian Summer turnering afholdt lørdag den 1. september med efterfølgende sponseret spisning. 80 deltog på 18-hullers banen og 10 på Intermediate-banen.

Kommende aktiviteter

- **Klubmesterskaber i hulspil:**
Afvikles den 22.+23. september med deltagelse af de 8 bedste fra KM i slagspil samt 4 Wildcards der tildeles af Eliteudvalget.
- Natgolf afholdes fredag den 28. september. Der er åben for tilmelding i Golfbox.
- Afslutningsturnering afholdes den 6. oktober på både 18-hullers banen og på Intermediate-banen. Der er åben for tilmelding i Golfbox.

Regionsgolf 2018

- Vi er værter for Årsmødet søndag den 7. oktober. PBH deltager.

Juniorudvalg

Siden sidst

- Man har ikke fået indfriet årets træningsønsker pga. træningsproblemer.
- Vil også gerne have møde med Marc Molin mhp. træningsplan for juniorerne til næste år.

Regel- og Handicap

- Intet

Ad 15. Økonomi

- PLS har udsendt status for regnskabet.

Ad 16. Eventuelt

- ***Golfklinik***

Bente vil gerne have aftalt en dato – evt. en mandag, hvor vi kunne få besøg fra Golfklinik, som tilbyder fysisk træning og screening for golfspillere.

- ***Ny computer på kontoret***

Der er etableret ny computer på klubbens kontor.

Næste møde

Tirsdag d. 30. oktober 2018 kl. 17.30